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zajima me srovnani techto dvou modelu,hlavne rozdil ve vykonu a max rychlosti??jinak to bude asi uplne
stejne.rozdil v obsahu je 150 kubiku a cene 40 tisic tak nevim..diky za vsechny nazory
FidelPetr 29.06.2013 12:53:02

Původně jsem o 550ccm taky uvažoval, ale bylo mi z několika stran řečeno, že po
měsíci/dvou budu chtít víc, pánové B-) říkali, že prej objem ničím nenahradíš (s) . Tak
jsem šel do 700ccm, ale na 550ccm jsem nikdy nejel. Ale je fakt, že někteří /viz. třeby
uživatel Brďa/ chtějí jít u další kolky s obsahem dolů. Nejlepší bude si oba stroje
vyzkoušet...
d007 29.06.2013 15:24:48

jasne ale vykon u 550 se uvadi 30 kw a u 700 31kw takze jako laik tomu rozumim ze
ty masiny jedou uplne stejne???jen u ty 550 je ten vykon. trochu vic nadupanej co se
tyce kubiku..vzdyt to bude stejny asi jako u aut taky jsou dvoulitry co maj 100 kobyl a
1.8 co maj 120 kobyl a urco dvoulitra strcej do kapsy..proc by to tak nemohlo byt u
kolek???nevim no rad se necham poucit +o(
d007 29.06.2013 18:00:39

tu 550 v tyhle zemi asi fakt nikdo nema (n)
Kartkarel 29.06.2013 18:12:06

d007> Proboha, nežij z toho co si přečteš v Quadu! Zvedni zadek a místo zakládání
vláken se někde domluv na zkušební jízdě! Možná pak bude všechno jinak :lol: :lol:
:lol:
svizy 29.06.2013 20:51:17

Kartkarel> presne treba o tom obsahu (n) kdyz nevim o cem mluvim tak nemluvim
Bobr700R 29.06.2013 21:12:44

Já se třeba na AC svezl jednou a stačilo mi to. :lol:
Hans-quad 29.06.2013 21:16:27

Bobr700R>Já se třeba na AC svezl jednou a stačilo mi to. :lol:

 :lol: Jak dnes Lucie řekla Jsi rozmazlenej
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 :lol:
Bobr700R 29.06.2013 21:22:46

Hans-quad> Spíš rozmlsanej. :lol:
Hans-quad 29.06.2013 21:24:43

Bobr700R>Hans-quad> Spíš rozmlsanej. :lol:

Já bych řek že obojí :-D
Bobr700R 29.06.2013 21:26:12

Hans-quad> Jen počkej, až se pojede Hummer centrum, tak ti dám na Renckovi dvě
kola. :lol: :lol: A vůbec mě nezajímá, že pojedeš v jiný kategorii!! :lol:
Hans-quad 29.06.2013 21:28:42

Bobr700R>Hans-quad> Jen počkej, až se pojede Hummer centrum, tak ti dám na
Renckovi dvě kola. :lol: :lol: A vůbec mě nezajímá, že pojedeš v jiný kategorii!! :lol:

Hele já zas rok nic nepojedu :lol: dávám si pauzu zas :lol:
Bobr700R 29.06.2013 21:34:36

Hans-quad> Fajn kdo prohraje platí rundu a bude muset měsíc jezdit na AC! :lol: :lol:
Pokud odstoupíš, tak kontumačně vyhrávám já! :-D
d007 30.06.2013 08:10:23

Bobr700R> prosimte co je spatnyho na ac?vypada to ze jizda na ni te nak
nenadchla???
Bobr700R 30.06.2013 08:40:02

d007> Tak jak psal Hanz, asi jsem rozmlsaný, ale Rencka jsem kupoval jako jetou
vránu, takže i cenou byl lepší, než nový AC.   Nicméně podvozek mi vůbec nesedl,
nějak jsem si nedokázal představit na tom jet rychle. Ono se stačí podívat kolik AC jede
offko nebo CC (ani jeden v atv/quad). Autíčka jim jezdí hojně to je pravda.   Výkon
motoru kde nic tu nic, Outlander 400 jede mnohem líp PC 189.000,- AC 700 195.000,-
a jízdní vlastnosti uplně někde jinde. Uvidíš sám, když se na obou strojích svezeš.   Pak
si něco pročti ve vláknech o AC. Překvapilo mě jak často tam řeší problém s předním
difem, co jsem postřehl často odchází připínání. Nicméně kvalitu a výdrž můžu hodnotit
jen subjektivně, protože jsem to dlouhodobě neměl, ale na porovnání jízdních
vlastností mi stačilo pár km.
brďa 30.06.2013 11:05:04

na ac-550 jsem se také chtěl svézt ale nikdo široko daleko jí nemá, v žebráku také ne,
podle videí z youtube je motor velice tichý, jemný a kultivovaný a mě osobně se moc
zamlouvá! protože potřebuji 4kolku jako traktor, asi by mi vyhovoval ac550 za
příznivou cenu a naco platit 20tis více za výkon který absolutně nevyužiju, a svoje ego
si nepotřebuji nějak zvyšovat že jako přidám plyn a někomu ujedu o pár metrů. Jinak
by se dalo dlouze diskutovat o výkonu a jízdních vlastnostech AC potažmo CA.Jednou
jsem dělal průvodce na CA 800R mého kamaráda skupině jezdců kteří chtěli protáhnout
svižněji naším krajem. Tak jsem byl trošku myšlenkou navýši jak jim vždy trochu
poujedu na nějakých dlouhých rovinách a pláních, Bohužel jsem jim ujel vždy tak na
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50-100m a to bylo vše! Podotýkám že za mnou jely 3 AC-700. NEJSOU TO VŮBEC
ŠPATNÉ TRAKTORY ! CA znám dobře, jsou to skvělé stroje ale kdo není solventní AC
bych určitě doporučil a ty mouchy co má tak se časem vychytají, je to stará dobrá
značka a ofiko pro ČR!
FidelPetr 30.06.2013 22:06:26

Hele brdo, tvoje postoje a nazory znam, vazim si jich, uz jsme tady na diskusi parkrat
potkali. Je jasne, ze kamna jsou fajn, ale vse ma sve pro a proti. Na vyjizdce jsem na
AC 700 nikoho nebrzdil, je to spis o tom, ktery ridic je jaky "reznik". Vse je otazka
priorit a predavsim toho, kolik je clovek ochoten do toho investovat. Pul mega do novy
kolky bych zkratka nedal, tu cenu to zkratka nema, vykon je urcite fajn, ale kazi se
jako kazdy jiny stroj /pro rejpaly: napr. KQ je zcela jiste spolehlivejsi nez CA/. Nechci
nikoho popichovat, drazdit, kazdy si to zkratka preberte jak chcete... Petr
Bobr700R 02.07.2013 11:39:58

FidelPetr> Já bych za kolku taky půl mega nedal, Renegade mě stál 2/3 toho co nový
AC.
FidelPetr 04.07.2013 22:21:59

V poradku, ale ja chtel novou kolku, kazdy soudruh ma trosku jiny vkus, a je to tak
dobre...
H1 05.07.2013 07:52:39

(y) (y) 
FidelPetr>V poradku, ale ja chtel novou kolku, kazdy soudruh ma trosku jiny vkus, a je
to tak dobre...

 (y) U mně taky zvítězilo nové AC oproti jiným značkám,jednak se mi líbyl vzhledově i
jednoduchou technikou výkon mi taky vyhovoval je v klidu dostačující,kdybych chtěl
lítat kilem v terénu nechal sem si motorku :-DD Mně třeba podvozek taky nesedl hned
napoprvé chtělo si to trošku pohrát s nastavením podvozku a hodně udělá vyměnit
originál vysoké gumy Carlisle za něco nižšího to udělá taky dost.Než sem se rozhod pro
krátkého AC bez PS měl sem pro srovnání několik set km na Grizzlině a Outlanderu , a
pár dalších (někomu udělám radost CA je samozřejmě lepší :-D ale né o 200kolíku
rozdílu na novém strojku)Takže u mně zvítězil tenhle dřevorubec. O 550 jsem nikdy ani
neuvažoval i když dneska bych jí klidně vzal už dávno nejezdíme to co sme jezdily
dřív.Jednou jsem se na tom projel ale jen na louce v Zebráku za tu chvilku jsem žádnej
zásadní rozdíl nezaznamenal ale to není směroplatný :-D :-D :-D
FidelPetr 07.07.2013 20:23:35

H1> Jsi z Bernartic? Tady jsou taky jedny Bernartice, dokonce tam mame zahradu, ale
to bude asi jen shoda nazvu. Jsem z domazlicka...
H1 07.07.2013 21:11:37

+o( 
FidelPetr>H1> Jsi z Bernartic? Tady jsou taky jedny Bernartice, dokonce tam mame
zahradu, ale to bude asi jen shoda nazvu. Jsem z domazlicka...

jojo jen shoda náhod
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